
Trzynasta sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 17 września 2015 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

_______________________________________________________ 

 
P R O T O K Ó Ł Nr XIII/ 2015 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

17 września 2015 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 15 

02
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 17
 19

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 

 
co stanowi – 93,33% 

Brak radnego pana Dariusza Szumiło 

 

Obrady XIII sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej pani Maria Woźniak, 

która przywitała wszystkich zebranych: radnych, Zastępcę Burmistrza, Pana skarbnika 

Kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów i wszystkich gości 

obecnych na sesji. Stwierdziła quorum na podstawie listy obecności - 14 radnych obecnych. 

/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i jednostek 

organizacyjnych z terenu gminy Trzcińsko– Zdrój, Burmistrz, Zastępca Burmistrza, 

skarbnik gminy, radca prawny, mieszkańcy miasta oraz Radny Powiatowy pan Piotr 

Bugajski. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  

 

Przewodnicząca obrad- czy są wnioski o zmianę porządku obrad? 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- na komisji została zdjęta uchwała w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie praw do nieruchomości na rzecz Gminy 
Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XIII/87/2015),  
 

Przewodnicząca obrad-  poddała pod głosowanie porządek obrad bez punktu w sprawie 

podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie praw do 
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nieruchomości na rzecz Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XIII/87/2015), uchwał po tej 

uchwale. 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

I.   Sprawy regulaminowe: 

1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 

2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 

3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 

II.  Informacja Burmistrza Gminy. 

III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzonych 

kontroli. 

V. Interpelacje i zapytania radnych. 

VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat. (druk nr XIII/ 82 /2015), 

2. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat. (druk nr XIII/ 83/2015), 

3. w sprawie sprzedaży niezabudowanej działki nr 115, położonej w obrębie nr 4,  

m. Trzcińsko-Zdrój (druk nr XIII/ 84/2015), 

4. w sprawie sprzedaży niezabudowanej działki nr 128, położonej w obrębie Gogolice, 

Gmina Trzcińsko-Zdrój (druk nr XIII/85/2015), 

5. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości (druk nr XIII/86/2015), 

6. w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania. (druk nr XIII/87/2015), 

7. w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2015 (druk nr 

XIII/88/2015) 

8. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój 

na lata 2015-2021 (druk nr XIII/89/2015) 

9. w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca gminy Trzcińsko-Zdrój na osobę pełniącą 

funkcję Burmistrza Gminy.  (druk nr XIII/90/2015) 

10. w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza. (druk nr XIII/91/2015) 

 

VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

VIII. Wolne wnioski i informacje. 

IX. Zakończenie sesji. 
 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 

Przewodnicząca obrad– protokół był do wglądu w Biurze Rady i teraz jest dostępny na sesji, 

czy ktoś chce wnieść uwagi do protokołu? 

 

Nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca obrad– wobec tego, że nie ma uwag proponuje przyjąć protokół z 

poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 14- głosów 
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Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że protokół z XII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie 

 

Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 

Informacje przedstawił Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek– sprawozdanie z 

działalności Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawiła Przewodnicząca Rady Pani Maria Woźniak- do biura rady wpłynęły 

pisma, które Radni otrzymali na pocztę elektroniczną.  Brałam udział w dożynkach Sołeckich 

w Góralicach w Dożynkach Gminnych w Trzcińsku-Zdroju i w marszu życia w Chojnie. 

 

 

Do punktu IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w 

sprawie przeprowadzonej kontroli. 
 

Informację z kontroli przedstawił przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Zdzisław 

Iwanicki- protokoły stanowią załączniki nr  5,6,7 i 8 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca obrad-czy są pytania? 

 

 

Do punktu V. Interpelacje i zapytania radnych. 

 
Radny pan Janusz Pieróg - Postawić barierki na ul. Chojnickiej i Alei Wolności na rogu przy 

posesji państwa Śliwińskich oraz na roku przy państwu Trautman.  

Postawić znak drogowy zakaz zatrzymywania się przy drodze od ul. Cmentarnej w kierunku  

oczyszczalni ścieków na zwężeniu przy wjeździe na okres żniw lipiec, sierpień. Jeśli byłby 

problem z takim znakiem, to proszę by zdjąć znak zakaz zatrzymywania się na ulicy 

Kościuszki przy skrzyżowaniu z ul. Chojnicką. Ten znak jest bezzasadny.  

 
Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek–  odpowiedz na interpelacje otrzyma pan w 

najkrótszym terminie ale raczej to będzie 21 dni. 

 

Wiceprzewodniczący rady pan Robert Kowalski- mam pytanie odnośnie ostatnich 

wydarzeń i co się dzieje z firmą Texim, czy pan Burmistrz próbował te sprawę zbadać i 

proszę by zrobić wszystko by tą firmę utrzymać, bo 50 miejsc pracy to na naszym terenie 

duży zakład. 
 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek– spółkę ten trwa już dłuższy czas i w jego 

rozwiązanie zaangażował się pan Piotr Bugajski radny powiatowy. Zna on dokładnie tą 

sprawę, w środę było spotkanie i tam zostały podjęte ustalenia, że dzierżawca do piątku ma 
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spłacić zaległości dla właściciela do piątku, czyli do jutra. Nam także zależy by te osoby nie 

straciły pracę i by w poniedziałek ponad 50 pań mogło pracować i zarabiać na życie. 

 

Radny pan Antoni Śliwiński- przed ośrodkiem zdrowia jest taka plomba gdzie jest ustawiony 

znak że jest to parking ja proponuję to wykonać poprawnie i uporządkować, bo tam jest 

bardzo mało miejsca bo, na części działki nie da się zaparkować. Druga sprawa to na ul. 2 

Lutego jest szkoła i ośrodek zdrowia i czy nie można tam zamontować spowalniaczy. 

 

Radnym pan Zbigniew Wiśniewski- czy będzie cząstkowy remont dróg gminnych. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek– odpowiedz jest przygotowana po pierwsze jeśli 

chodzi o nieprawidłowości w funkcjonowaniu oświetlenia ulicznego zbierzemy informacje i 

odniesiemy to do umowy jaką mamy z firmą ENEOS. Bo jest tam uwzględniona wymiana 

pewnej liczby produktów. Zgłosimy do firmy ENEOS najbardziej newralgiczne wymiany nie 

wszystkie, bo każda wymiana poza umową to jest to duży koszt. Nie zwiększać kosztów na 

oświetlenie uliczne. Do piątku drogi powinno być zrobione. Nie tylko Piaseczno ale inne 

miejsca które wymagają remontów też. Mówił pan o przystanku w Babinie, pan 

przewodniczący wskazał 5 przystanków wczoraj padła kwota 2 500 zł za przystanki i jest to 

przystanek najprostszy czy też chcemy mieć przystanki stabilne, mocne dające gwarancje 

istnienia przez dłuższy czas i wyróżniające naszą gminę i jest to kwota około 7 tys. zł i to 

wówczas około 2 przystanki w ciągu roku i to będzie musiało wówczas poczekać dwa czy 

trzy lata. Jeśli chodzi o barierkę przy domu dziecka. Uważam że jest to newralgiczny punkt 

naszego miasta i zaplanujmy coś na przyszły rok, by to zrobić jakieś ogrodzenie które będzie 

wizytówką naszego miasta, jest to płotek z lat 70 i należy to wymienić. To jest wiosek nad 

rozmowami o budżecie. Z dniem 19 sierpnia wysłano ponowienie do właścicieli działek ze 

Strzeszowa. Melioracja Strzeszów według naszych ustaleń Ne ma tam rowu melioracyjnego 

bo tam przy tej działce pana Konopki nie ma żadnego rowu może chodzi o inny numer 

działki lub właściciela działki. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  mam interpelacje w sprawie miejscowości Chełm dolny, 

mieszkańcy Chełmu Dolnego Chcieliby by Gmina podjęła działania by pozyskać łącznik w 

pomieszczeniach gospodarczych na świetlicę i gdyby się  to udało to byłoby bezsensowne 

stawianie świetlicy kontenerowej. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek–  oczywiście podejmiemy takie działania ale chcę 

powiedzieć, że Gmina występowała jeśli chodzi o Chełm Dolny o przejecie części tego terenu 

i agencja żądała od Gminy pieniędzy. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  w Chełmie Dolnym chodzi o naprawę murów przy drodze 

powiatowej, należy ustalić czyje one są wydaje mi się, że warto też to naprawić.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu VI.1 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

(druk nr XIII/ 82 /2015), 
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Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIII/ 82/2015 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI.2 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

(druk nr XIII/ 83/2015), 

 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIII/ 83/2015 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.3 Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży niezabudowanej 

działki nr 115, położonej w obrębie nr 4, m. Trzcińsko-Zdrój (druk nr XIII/ 

84/2015), 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 
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Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIII/ 84/2015 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu VI.4 Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży niezabudowanej 

działki nr 128, położonej w obrębie Gogolice, Gmina Trzcińsko-Zdrój 

(druk nr XIII/85/2015), 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie większością głosów. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Przedstawiciel Koła Łowieckiego Cyranka- mamy około 31 członków, pomagamy szkołom. 

Chciałem się wypowiedzieć, co do działki my korzystamy na polach z różnych dróg, nie tylko 

polujemy, ale i chronimy pola, a tu nam różne drogi przepadły. Prosimy radnych by tą sprawę 

zawetować. Do nas się zwróciła się ta spółka o ochronę pół, a tu chcą kupić drogę i utrudniać 

nam pracę. Prosimy o przywrócenie tej drogi. Mamy tu pismo z firmy Vrespol w którym jest 

mowa o ochronie pola. Prosimy by ta drogę nie sprzedawać, ale ja przywrócić. 

 

Przedstawiciel Koła Łowieckiego Cyranka- faktycznie nie ma tylko teoretycznie istnieje. To 

utrudnia gospodarkę łowiecką, gdzie my ponosimy koszty. 

 

Wiceprzewodniczący rady pan Robert Kowalski- w przedmiotowej sprawie wpłynęło 

również pismo do Rady Miejskiej od państwa Spieczyńskich, które odczytam i stanowi ono 

znacznik nr 12 d niniejszego protokołu. 

 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- wczoraj tą sprawę tłumaczył pan Bugajski 

dzisiaj ja powtórzę. Pismo państwa Spieczyńskich to droga kończy się na działce 126/6 na 

działce, która należy do osoby prywatnej pan Spieczyński nie dojedzie tą drogą bo ona 

kończy się na innej działce działki 101/2 i działka 101/1 nie istnieje w ogóle jest to działka 
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104 i jest to działka lasu. Działka 127 należy do starostwa powiatowego woda stojąca. Mogą 

się dostać do swoje działki przez dwie działki należące do kogoś innego. 

 

Radny pan  Cornelis Vreeswijk-  tej drogi od 10 lat nigdy jest nie było ja mieszkam tam 10 

lat i jej nie ma. Kupowałem działkę gdzie wokół jej jest droga i ona jest wyczyszczona przez 

moją firmę jest to droga 6 metrowa i można całą działkę objechać i użytkować. Działki 

państwa Spieczyńskich i inne. 

 

Przedstawiciel Koła Łowieckiego Cyranka  Wiesław Krakowski- obecnie zapłaciliśmy 200 

tys. zł za szkody. Na dzień dzisiejszy wiem, ze chcecie nam odciąć jedyna drogę i pytam jak 

mamy minimalizować szkody. 

 

Wiceprzewodniczący rady pan Robert Kowalski-  istnieje ustawa łowiecka gdzie wszystkie 

grunty orne są obwodami łowieckimi i wszystkie myśliwi mogę się tam poruszać, gdy trzeba 

odszczepić zwierzynę i nie mogą się poruszać pojazdami po polu by je niszczyć. Jeśli 

rzeczywiście sprzedamy drogę, ale należy tą drogę odtworzyć. Każde koło łowieckie płaci 

dzierżawę do Starostwa Powiatowego, ale będzie miało utrudnione korzystanie z tych 

terenów. Jeśli sprzedajemy drogi, które graniczą z kilkoma właścicielami to uważam, że 

powinniśmy mieć zgodę tych właścicieli. Pan Zastępca przytoczył tu jako przykład drogę w 

Rosnowie i rzeczywiście tam sprzedaliśmy drogę i okazało się że ci właściciele, którzy nie 

przystąpili do przetargu oni nie byli zainteresowani kupnem ale chcieli by ta droga była. 

 

Skarbnik Koła Łowieckiego Cyranka-  podatki które płacimy do starostwa to około 20 tys. zł 

rocznie. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 3- głosy 

- przeciw- 6 – głosów 

- wstrzymały się 4- osoby 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała nie została podjęta. 

 

/projekt uchwały druk Nr XIII/ 85/2015 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI.5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie nieruchomości (druk nr XIII/86/2015), 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 
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- za- 14- głosy 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIII/ 85/2015 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

Do punktu VI.6 Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego 

obwodu głosowania. (druk nr XIII/87/2015), 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosy 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIII/ 86/2015 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu VI.7 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu 

Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2015 oraz zmian w uchwale budżetowej na 

2015 rok. (druk nr XIII/88/2015) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosy 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIII/ 87/2015 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.8 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2015-2021 

(druk nr XIII/89/2015) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosy 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIII/ 88/2015 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.9 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

mieszkańców gminy Trzcińsko-Zdrój na osobę pełniącą funkcję Burmistrza 

Gminy.  (druk nr XIII/90/2015) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie zwykłą większością głosów. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Zdzisław Iwanicki- komisja rewizyjna zajmowała 

się tą uchwałą, i proponujemy tą skargę odrzucić, czyli uznać za bezzasadną. dokonaliśmy 

analizy skargi uzasadnienie stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

Radny pan  Antoni Śliwiński- komisja rewizyjna zebrała się na temat tej skargi nie formalnie 

bo nie przestrzegano 3§ statutu bo 83,85 i 87, bo wszystkim co zajmuje się komisja to 

powinno być zlecone na wniosek rady. Jako Radni nie mieliśmy informacji, że komisja 

rewizyjna ma się tym zająć. Pani Przewodnicząca powinna uruchomić komisje pisemnie a 

zrobiła to meilem. 

 

Przewodnicząca obrad-  czy meil nie jest to forma pisemna? 
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Radny pan Antoni Śliwiński- tak, ale za zgodą Rady. A po pracach tej komisji wpłynęło 

pismo w tej sprawie i komisja powinna jeszcze raz to rozpatrzyć, a do wojewody przesłać 

informacje o przedłużeniu terminu. 

 

Przewodnicząca obrad- tak, ale skarga jest uznana za bezzasadną z uwagi na anonimowy 

charakter skargi. 

 

Radny pan Antoni Śliwiński- dlaczego Wojewoda nie stosuje takich samych właściwości 

tylko nam  odsyła skargi anonimowe. 

 

Wiceprzewodniczący rady pan Robert Kowalski-  tak i takie skargi też wpływały jak pan był 

Przewodniczącym Rady i też skargi były uznawane za bezzasadne. Pismami możemy się 

przerzucać a ono nie daje wiary i nie przedstawia żadnego dowodu. 

 

Radny pan Antoni Śliwiński- jest to pismo podpisane przez prezesa OSP. 

 

Wiceprzewodniczący rady pan Robert Kowalski- czy pan przewodniczący komisji 

rewizyjnej kontaktował się z panem prezesem? 

 

Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Zdzisław Iwanicki- nie kontaktowałem się z panem 

prezesem, przepraszam kontaktowałem się z panem prezesem, poprosiłem o to by na 

poniedziałek dostarczono nam te dwa pisma i niestety nie otrzymaliśmy tego. Nie mogliśmy 

się do tego odnieść. Pisma, jakie otrzymaliśmy i ustalenia jakie były nie potwierdzają 

stanowiska prezesa OSP dlatego uznaliśmy skargę za bezzasadną. 

 

Wiceprzewodniczący rady pan Robert Kowalski-  mamy też pismo pana Ogłodzińskiego i 

Skarbnika Gminy wyjaśniające i dlaczego skarga jest uznana za bezzasadną. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- wczoraj na komisji pan Przewodniczący Klubu 

radnych Dialog dla Gminy, powiedział, że strażacy nie uczestniczyli w zabezpieczeniu tej 

imprezy. Posiadam pewne umiejętności komputerowe i to jest pana wpis dziękuję restauracji 

Duet oraz firmie kateringowej Szarlotka oraz dla Trzcińskich Strażaków pilnujących 

bezpieczeństwa. Ja tą sprawę będę musiał rozstrzygnąć jako osoba, która rozstrzyga wnioski 

straży pożarnej. 

 

Wiceprzewodniczący rady pan Robert Kowalski-  po pierwsze wniosek straży pożarnej był 

jak pan nie był zastępca Burmistrza, a po drugie wyjaśnię, że zaprosiłem jednostkę OSP dla 

zabezpieczenia bezpieczeństwa wskazując jednocześnie gdzie ten festyn się odbywał a było to 

na placu przed ratuszem. Owszem strażacy przyjechali nie wiem, dlaczego dwoma wozami i 

stanęli pod pocztą po moich interwencjach, nie przyszli na plac. Z uprzejmości 

podziękowałem, bo stali przynajmniej pod pocztą. Druga rzecz to zapłacenie za udział w tym 

festynie. Zadzwoniłem do pana Trzaskosia, czy nie pomogli by w udziale w tym festynie. 

Powiedział, że czemu nie, wszystkim pomagają. Ani słowem nie wspomniał, że strażakom 

będzie trzeba zapłacić. A nadmieniam, że Strażacy często uczestniczą w festynach wiejskich i 

innych jako sołtys z Góralic zapraszałem strażaków i nikt nigdy im nie płacił. Jak również w 

uczestnictwie w uroczystościach religijnych nikt im nie płacił. Nie rozumiem z jakiego 

powodu za ten festyn miałaby być uiszczona zapłata. Z tego co wiem, to straż wystąpiła o 

zapłatę za akcję pożarniczo gaśniczą. Uważam, że jest to próba wyłudzenia pieniędzy. 
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 Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  straż pożarna nie zabezpiecza imprez kampanii 

wyborczej. Nikt nie zażąda ani złotówki, za udział straży na festynie dla wsi. A jeśli chodzi o 

służenie w kościele to też sam chodzę za darmo. 

 

Wiceprzewodniczący rady pan Robert Kowalski- jakie ma pan dowody, ze była to impreza 

kampanijna, to był festyn organizowany przez klub radnych, który zamierzamy robić 

rokrocznie i chcielibyśmy to robić przed Urzędem. Ani słowa nie było o kampanii, ja jestem 

też radnym i członkiem klubu radnych i my będziemy organizować różne imprezy takie też 

jak rajdy rowerowe. Będziemy organizować różne rzeczy. Ale inna rzecz to pan Burmistrz 

organizował imprezę typowo kampanijną w Strzeszowie nad jeziorem i czy tam była 

zapłacona jakaś kwota, to jest zespół TCK czy tam wpłynęły jakieś środki. 

 

Burmistrz pan Zbigniew Kitlas-  bo to że mój mandat Burmistrza wygasł ale mój mandat 

prezesa OSP nie wygasł i pan pełniący obowiązki Burmistrza mógł przynajmniej się zapytać, 

ale że Pan Pełniący obowiązki wydał takie polecenie to strażacy nigdy nie chcą tego na 

piśmie nie żądają potwierdzenia. Rozmawiałem z panem Traskosiem. Rada niech przegłosuje, 

ale ta sprawa nie jest zakończona. 

 

Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Zdzisław Iwanicki- gmina nie ma uregulowania 

wynajmu mienia Gminnego gdyby było uregulowanie że się wynajmuje za 1 zł i nie było by 

preferencji dla tych czy dla tych. 

 

Burmistrz pan  Zbigniew Kitlas-  ja się nie wtrącam w pana imprezy a czy był zespół czy nie 

to były osoby indywidualne. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały w sprawie uznania skargi za bezasadną i 

poddała pod głosowanie: 

 

- za- 9- głosy 

- przeciw- 5 – głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta  większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XIII/ 89/2015 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu VI.10 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 

Burmistrza. (druk nr XIII/91/2015) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i nie uzyskała większości. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
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Radny pan  Janusz Pieróg- po rozmowie z panem skarbnikiem i stwierdzeniem, ze nie ma 

nawet na akcje strażaków, czy nas stać na ustalenie takiego wynagrodzenia. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchwski- w naszym limicie wynagrodzeń takie 

wynagrodzenia mogą się zmieścić. 

 

 Radny pan  Janusz Pieróg- czy w naszym budżecie mamy zapewnione środki na ten cel. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchwski- kilka osób korzysta ze zwolnień chorobowych 

płaconych  z ZUS i w związku z tym są pewne oszczędności z tego powodu jest to około 2 

tys. zł brutto więcej i nie jest to kwota która obali budżet. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- czy należało się panu Burmistrzowi i pan Burmistrz dostał 

odprawę po zakończeniu trzeciej  kadencji?  

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchwski- nie dostał odprawy którą się otrzymuje w 

związku z zakończoną kadencja tylko taka jaka obowiązuje z kodeksu pracy, a nie 3 

miesięcznej. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  chciałbym zwrócić uwagę, ze to nie działania 

burmistrza doprowadziły do tego, ze Burmistrz dostał odprawę zgodnie z prawem. To nie pan 

Burmistrz przez ostatnie pół roku zabiegał o to, żeby otrzymać odprawę. 25 czerwca 2015r. 

ustał stosunek pracy z panem Burmistrzem a z dniem 31 sierpnia stosunek pracy został 

nawiązany ponownie. 

 

Radny pan Antoni Śliwiński- w uchwale, jaka my przedstawiamy to wcale nie są 

wygórowane składniki wynagrodzenia dla pana Burmistrza. Są to składniki średnich płac z 

powiatu gryfińskiego. 

 

Kancelaria Radca prawnego- my nie oceniamy, czy pieniądze są duże czy małe one w tym 

kształcie powinny być głosowane, one mieszczą się w widełkach jakie można ustalić. Zwrócę 

uwagę, że niepodjęcie uchwały nie spowoduje ustania pobierania wynagrodzenia przez pana 

Burmistrza bo dwie ustawy określają stosunek pracy jest to wynik wyborów i wynagrodzenie. 

Jeśli państwo nie podejmą uchwały to będzie pan Burmistrz pobierał wynagrodzenie, takie 

jakie miał pan Ogłodziński, będzie problem, bo Rada nie wykona obowiązku ustalenia 

wynagrodzenia. To należy na najbliższej sesji podjąć taką uchwałę. Jeśli dzisiaj nie zostanie 

podjęta bo żadna inna już dzisiaj zapaść nie może. 

 

Wiceprzewodniczący rady pan Robert Kowalski- chciałbym przypomnieć, że jak ustalaliśmy 

uchwałę ta która obowiązuje dotychczas to pan mówił, że nie musimy ustalać wynagrodzenia, 

bo obowiązują stawki jakie były dotychczas. Teraz pan mówi, że jest problem i musimy 

ustalić. 

 

Kancelaria Radca prawnego- ja mówię, że nie ma problemu, będzie miał pan Burmistrz takie 

wynagrodzenie jakie miał dotychczas. 

 

Wiceprzewodniczący rady pan Robert Kowalski- jaką mamy różnice Panie skarbniku 

między przychodami a wydatkami w chwili obecnej. 
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Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchwski-  na chwilę obecną nie powiem, planowane jest 

około kilkudziesięciu tysięcy tak około pięćdziesięciu kilku. 

 

Wiceprzewodniczący rady pan Robert Kowalski-  mamy 50 tys. zł różnicy. A mamy zmiany 

w budżecie gdzie potrzebujemy olbrzymie nakłady na oczyszczalnie ścieków, mamy duże 

potrzeby, żeby zrobić w szkole  remonty i nas po prostu na to nie stać. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 5- głosy 

- przeciw- 9– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała nie została podjęta większością głosów. 

 

/projekt uchwały druk Nr XIII/ 91/2015 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich 

sesjach.  
Przewodnicząca obrad- Radni otrzymali odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzedniej 

sesji część odpowiedzi było udzielonych na pocztę elektroniczną. Czy radni są 

usatysfakcjonowani odpowiedziami czy są może jeszcze zapytania? 

 

Radna pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk-  ja chciałam zapytać o statut moich dwóch 

interpelacji gdzie jedna dotyczyła doświetlenia na drodze na Drzesz a druga naprawy drogi 

osiedlowej na ul. Ceglanej. 

 

Przewodnicząca obrad- zostały przekazane dla pana Burmistrza. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodnicząca obrad-  czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 

 

Radny pan Antoni Świński- chciałbym się odnieść do wypowiedzi radnego Pieroga z 

ostatniej sesji. Uraził pan sowim wystąpieniem ponad 1400 osób, stwierdzeniem, że 

oddaliśmy swoje głosy, ze strachu,  i bojaźni, skąd u Pana taka wiedza. Jeszcze jeśli chodzi o 

fakt iż pan Burmistrz nie podaje Panu pierwszy ręki, że jest to zasada dobrych obyczajów, że 

osoba starsza wyciąga rękę do osoby młodszej, ale na to trzeba sobie zasłużyć szacunkiem, 

ale samo wystąpienie Pana mówi, że nie ma pan szacunku dla innych ludzi. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- są mieszkańcy, którzy zrozumieli to tak jak Pan a są tacy którzy 

zrozumieli tak jak ma być, ja mam bardzo duży szacunek do samego siebie i do Pana 

Burmistrza też. Uwłaczające jest to, że Pan Burmistrz wita się ze wszystkimi a jak ma podać 

mi rękę bo jestem następny w kolejności to tego nie robi. To są głosy mieszkańców ja tu 

jestem z wyboru i przez te 4 lata będę mówił co mówią i myślą ludzie. To nie są moje głosy, 

powiedziałem to ja, ale na moich ramionach jest brzemie tych wyborców którzy podejmowali 

decyzję że chcą mnie. To są ich głosy. Powiedziałem 1400 głosów to głosy bojaźni i strachu 

nie musi być Pan w tych 1427 głosach. 
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Radny pan  Piotr Przytuła-  tak się skała że nasza Gmina nie ma miasta partnerskiego, 

mieliśmy tu miasteczko Holenderskie ale już nie mamy. Ja bym chciał przedstawić taka 

sprawę otóż na wakacje z dziećmi z Domu Dziecka byłem w okolicach Wilingen w 

Niemczech. Tam zostaliśmy zaproszeni i ludzie z tej miejscowości wsparli Gimnazjum w 

Góralicach i byli u nas w Domu Dziecka. Wyrazili oni chcę pomocy dla Gimnazjum ale 

chcieli by też nawiązać współpracę z Gminą. Oni będą tu w listopadzie my jako Dom 

Dziecka ich przyjmiemy, ale fajnie byłby zrorganziowac takie spotkanie, by nawiązać z nimi 

współpracę. Z Burmistrzem i z Radnymi. To jest daleko, ale wymiana młodzieży może być. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  tak spotkałem się z ludźmi z tej Gminy, przed 

objęciem stanowiska zastępcy Burmistrza nasze ustalenia wówczas były takie, że Gmina 

współpracuje z Gimnazjum i urzędem.  

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  czy będziemy współpracować t nie wiemy, ale na 

spotkanie chętnie zapraszamy.  

 

Przedstawiciel koła Cyrenajka pan Wiesław Krukowski- dziękuję za poparcie naszego 

wniosku i chciałbym zwrócić uwagę na przyszłość w związku z ogromną dewastacją nasze 

środowiska. Zaorywanie dróg jest już normą, ale niszczenie drzew jest bardzo duże. Około 

rok temu byłem z panią Wiśniewską i pokazałem jej około 12 dębów które zostały wycięte i 

dostaliśmy informację że właściciel działki miał zgodę na wycięcie i proszę o zwrócenie 

uwagi na takie sprawy jak wycinka drzew. Drogi asfaltowe nie mają pobocza bo rolnicy je 

orają. My chętnie pokażemy te sytuacje. 

 

Wiceprzewodniczący rady pan Robert Kowalski-  na jakich działkach rosły te dęby czy to 

były działki rolne? 

 

Przedstawiciel koła Cyrenajka pan Wiesław Krakowski-  są to działki rolne i były dęby 

wolnostojące o średnicy ponad metr. 

 

Wiceprzewodniczący rady pan  Robert Kowalski-  czy zwracaliście się państwo, do Gminy z 

zapytaniem na jakiej zasadzie zostało to wycięte. 

 

Przedstawiciel koła Cyranka pan Wiesław Krakowski-  na zasadzie zgody. 

 

Wiceprzewodniczący rady pan Robert Kowalski-  żeby wyjaśnić ta sprawę definitywnie to 

chcę zgłosić wniosek formalny w celu zbadania zasadności wydania  takiego zezwolenia. 

 

Przedstawiciel koła Cyranka pan Wiesław Krakowski- mam nadzieje, że droga, która nie 

została sprzedana zostanie odtworzona. 

 

Wiceprzewodniczący rady pan  Robert Kowalski-  kiedy ta wycinka miała miejsce? 

 

Przedstawiciel koła Cyranka – dwa lata temu. 

 

Wiceprzewodniczący rady pan  Robert Kowalski-  czyli w 2013r.  

Przedstawiciel koła Cyranka –sprawdzimy wszystko i dokładnie podamy. 
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Wiceprzewodniczący rady pan  Robert Kowalski-  żeby było to precyzyjnie to ja to zgłoszę 

na kolejnej sesji. 

 

Radny pan  Antoni Śliwiński- co było przyczyną zmiany godziny sesji. 13 godzina była 

dobra i dla radnych i dla pracowników urzędu. Obecnie niektórych pracowników już nie ma, 

bo już poszli do domu. 

 

Przewodnicząca obrad- powodem były prośby radnych i moja praca. Są Gminy gdzie sesje 

odbywają się po południu a w innych od 9 godziny. Na przyszłej sesji proponuje podjąć  

głosowanie o godzinie sesji. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- w związku z kilkukrotną prośbą o spotkanie proszę o 

spotkanie z Klubem Radnych Dialog dla Gminy i pana Burmistrza, chcielibyśmy kilka spraw 

przedyskutować. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  odpowiem na to inaczej. Żeby pójść do komunii to 

trzeba sobie zrobić rachunek sumienia, dokonać spowiedzi, żal za grzechy mocne 

postanowienie poprawy i nie wspomnę o zadość uczynieniu i dopiero można iść do komunii, 

a jak tego nie ma to jest to komunia świętokracka. A jeśli chodzi o wypowiedz pana Pieroga 

to jest kilka osób w Trzcińsku, którym zawsze mówiłem dzień dobry, a teraz nie mówię 

Dzień Dobry ale tylko dlatego, że przestały mi odpowiadać. Teraz wypada, żeby pan 

młodszy, powiedział najpierw Dzień Dobry. 

 

Wiceprzewodniczący rady pan  Robert Kowalski-  z wypowiedzi pana Burmistrza wynika, z 

Pan u spowiedzi nie był, i dlatego nie chce się Pan z nami spotkać, bo niewątpliwie, wyrok 

sądu w trybie wyborczym jasno mówi, kto powinien do spowiedzi pójść. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- wyrok sądu w trybie wyborczym i brak 

sprostowania też mówi o Panu. 

 

Wiceprzewodniczący rady pan  Robert Kowalski-  wyrok zapadł na posiedzeniu niejawnym 

wiec nie można było go upublicznić. Jak Pan traktuje Radnych, że wyrok zapadł jakie 

sprostowanie, że grzywny nie było? Jednak nadmienię, że ten wyrok nie załatwia sprawy 

wiele rzeczy jakie nie zostały udowodnione w trybie wyborczym można uzasadnić w inny 

sposób. 

 

Mieszkanie Strzeszowa  Stanisław Hołyński- jestem rodowitym mieszkańcem Trzcińska, 

przybyłem na sesje bo chciałem się wypowiedzieć w pewnych sprawach, ale trafiłem do 

kabaretu. Komisja Rady Miejskiej sprawdza przystanki autobusowe i może by sprawdzić 

ścieżkę rowerową do Strzeszowa a chodzi o nierówności bo jest mieszkaniec Strzeszowa, 

który wózkiem inwalidzkim jedzie asfaltem bo ścieżka się do tego nie nadaje rowerem też 

trudno przejechać. Po co tyle tych uskoków poprzecznych porobione, nie wiem, czy jest to 

błąd wykonawcy czy projektanta. Mówiono o postawieniu spowalniaczy na ul. 2 Lutego 

wystarczy zamontować takie rowki. Również w Strzeszowie nie świec lampy dwie lub trzy w 

kierunku jeziora. A teraz sprawa do pana Pieroga. Nie znałem tego pana do Dnia 

dzisiejszego, ale spytałem pana Kowalskiego, kto z nim były u mnie tydzień przed wyborami. 

Takie samo mam pytanie jak radny Śliwiński- na jakiej postawie Pan sądzi że jestem 

tchórzem i bojaźliwcem niech mi Pan odpowie prosto w oczy. Jeśli Pan nie odpowie to 

znaczy że Pan jest tchórzem i bojaźliwcem. Pan sądzi że te 900 osób to chciało coś zmienić to 

znaczy co na lepsze czy na gorsze. Bo tylko taka może być zmiana. A jeśli przyjąć Pański tok 
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rozumowania, że głosowali ze strachu i bojaźni, to nawet bym przyznał panu racje, że ze 

strachu i bojaźni przed takimi poglądami jakie pan prezentuje. Bo nie boję się głosować na 

tego na kogo uważam, że powinien głosować. Pana Kowalski poprosił mnie o oddanie głosu 

na pana Kowalskiego i odpowiedziałem mu nie, bo już mam swojego kandydata i czy to 

świadczy o strachu i bojaźni. Przecież mogłem mu powiedzieć, że zagłosuję na niego a 

później zrobić co innego. 

 

Mieszkaniec Trzcińska pan Franciszek Sidorczuk- miałem nie zabierać głosu ale w związku 

z tym że nastąpiło tu parę nieporozumień a wręcz ataków na tego młodego człowieka. 

Zwrócę się do pana Wiceburmistrza proszę się opanować, bo jak Pan te trzy lata tu pobędzie i 

w takich emocjach to Panu serce walnie. Bardzo proszę by tego Pana sprawdzić czy ma 

aplikacje radcowskie, czy mecenasa, ja już poznałem prawo i widzę, że ten Pan się gubi. Jeśli 

chodzi o pana Janusza Pieroga, obaj panowie jesteście pedagogami, a w tej chwili pan radny 

Janusz Pieróg uczy się zajmowania się tym do czego wybrało go społeczeństwo. Wy ciągle 

atakujecie a nawet zauważyłem że pan Śliwiński po raz kolejny wyszedł jak ja mówię, jaki 

jest szacunek do mnie do człowieka, który walczył o wolność. Panie Burmistrzu pana 

szacunek jest taki, że Pan tu przed wyborami zatrzymał tajnego współpracownika SB taki jest 

szacunek i z tego Pan korzysta kombinując, co zostało udowodnione w sądzie. Proszę bardzo 

by tego młodego człowieka, nie atakować. Pana Hołyńskiego długo tu nie było a ja tu 

mieszkam od 1953r. a zdaje się że pan Hołyński pracował w milicji. Nie twórzcie takich 

sytuacji do tego by was społeczeństwo oceniało tak jak ten młody człowiek.  

 

Radny pan Janusz Pieróg-  nie będę się odzywać i bronić bo taki waśnie jest szacunek do 

mnie.  

 

Mieszkanka Trzcińska pani Leokadia Górlińska- chciałam zapytać bo pan Burmistrz 

obiecuje już wiele razy robić remont podłoga mi zgniła okno spróchniałe ja tej zimy będę 

bała się spać. Chciałbym mniejsze pomieszczenie lub remont. Chciałabym wiedzieć czy po 

tej Róży wykupił mieszkanie bo słyszałam że miał się wymeldować. Tyle razy prosiłam 

Burmistrzów odpisują mi jest to na nic śmieci jak były pod oknem tak są dalej ile mam o to 

prosić. Miał on zrobić sobie komórkę, a materiał sprzedał za alkohol  

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- temat jest znany i podanie na temat śmieci było 

przykazane dla pana Józefa Skiby, administratora mieszkań komunalnych. Jeśli chodzi o 

zamianę mieszkania to pan Burmistrz jednoosobowo nie podejmuje takiej decyzji jest od tego 

komisja. Remont środki mamy takie, jakie mamy w tej chwili są zaplanowane dwa remonty i 

jest jeszcze jedna zaległość i jak środków starczy to wówczas trafimy do Pani. 

 

Przewodnicząca obrad- bardzo proszę kierownik OPS-u pomoc w napisaniu pisma pani 

Górlińskiej. 

 

Mieszkanie Strzeszowa  Stanisław Hołyński-  pan Pieróg mówił o rowie melioracyjnym jest 

studzienka i kanał idzie miedzy zabudowaniami Suprowicza i Konopki i jest on zarośnięty. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- czy Gmina ma jakiekolwiek narzędzia zmuszenia 

mieszkańców do utrzymania czystości na działkach i żeby nie odprowadzać ścieki z szamb 

tylko wywozić. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  była taka sytuacja narzędziem jest pisemna i w 

konsekwencji karać. 
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Radny pan Zdzisław Iwanicki-  może najpierwsza porozmawiać. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- plan był taki by w lipcu i sierpniu 

zinwentaryzować i sprawdzić stan szamb na terenie Gminy. To nie udało się zrobić. Po 

dokonaniu tej inwentaryzacji sprawdzimy w jakim stanie są szamba i wówczas będziemy 

wzywać właścicieli by uznać nieprawidłowości, a później w konsekwencji będzie karanie. 

Miała iść komisja w osobie przedstawiciela urzędu, Sołtysa i z zakładu komunalnego. 

 

Przewodnicząca obrad-  mógłby jeszcze radny się przejść. 

 

Mieszkanka Trzcińska pani Ostręga- pan Bugajski zajmuje się moimi nieruchomościami by 

pani Maria Starzec podpisywała i chciałam się zapytać i pokazać mapkę, czy takie budynki 

zostały sprzedane. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-zapraszam do urzędu. 

 

Mieszkanka Trzcińska pani Ostręga- wiele razy zwracałam się do Urzędu i miałam 

odmownie. 

 

Mieszkaniec Trzcińska pan Franciszek Sidorczuk- państwo upominanie i wychowujecie 

tych młodych ludzi, w trakcie kampanii wyborczej uszkodzono mi samochód, zamek w 

drzwiach i kilka innych nieprzyjemności. Zrobiono kawał panu Robertowi po wyborach, 

które przegrał w miejscu gdzie był baner postawiono znicze. Ale ze strony kontrkandydata 

nie było oświadczenia, że nic nie ma tak jak było z panem Szottem. Wystarczyłoby by 

oświadczył pan Burmistrz publiczne poprzez media „ proszę państwa popieracie mnie, ale nie 

szalejcie nie uszkadzajcie mienia komuś. Ja osobiście panu Kitlasowi rozgrzeszenia nie daję.  

 

Do punktu IX. Zakończenie sesji. 

 

O godzinie 17
19

– Przewodnicząca obrad zamknęła XIII sesję Rady Miejskiej. Dziękując 

wszystkim za przybycie.  
 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

                                                                                               

 


